
PROTOKOL NRXXXVII /09
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbytej w dniu 29 stycznia 2O09 roku w Domu Kultury w .TEdrzejowie'

Ad. l .
O goclzinic 100s Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady

XXXVII sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie. Przewodniczqcy powital, zaproszonych gosci.

radnych, burmistrz6w, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych

Gminy. soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze na sali obrad obecnych jest 2l radnycl-t;

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przeu'odnicz4cy zglosil kandydaturQ radnego Przemyslawa Pieca na sekretarza

Radny Piec wyrazil zgodE.
Rada Miejska w Jqdrzejowie jednoglosnie przyjEla kandydaturE radnego Przemyslarva

Pieca na sekretarza obrad.

Ad.2.
Na sesji w dniu 29 grudnia 2008 r. obecni byli wszyscy radni.

Ad .3 .
Proponouanl porzqdek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 29 grudnia 2008 r.

3. Przyjqcie porz4dku obrad.
4. Przljgcie protokolu z poprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzednich sesjach.
8. Uchwala w sprawie uchwalenia bud2etu miasta i gminy na 2009 rok.

9. Uchrvala u' sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Prolllaktyki i Rozwiqzy r.t ania

Probl emciw Alkoholowych or az P tzeciw dzialania Narkomanii na rok 2009.

10. Uchwala w sprawie: nalozenia na Zak\ad Podstawowej Opieki Zdrou'otnej w Jqdrzejouie

obowiqzku wykonania dodatkowego zadania.
I 1 . Uchwala w sprawie zatwierdzenia zmian w statucie Zakladu Podstawowej opieki

Zdrowotnej w Jgdrzejowie.
12. Uchwala n sprawie ogloszenia konkursu na stanowisko Zastgpcy Kierownika do spraw

medycznych w zaktadzie Podstawowej opieki Zdrowotnej w Jgdrzejou,ie i pou,olania

komisji konkursowej do jego przeprowadzenia'
13. Uchwala w sprawie: wyraZenia opinii o lokalizacji salonu gier na automatach.

14. Uchwala w sprawie: ustalenia przebiegu dr6g gminnych.

15. Uchwala w sprawie przyjqcia Planu Odnowy Miejscowo5ci Skronitrw.

16. Uchwala w sprawie zmiany uchwaiy dotycz4cej okreSlenia wysokosci stau'ek podatku

od Srodk6w transportowych na 2009 rok.
17. uchwala w sprawie przyjgcia plan6w pracy Komisji Rady Miejskiei \\'Jgdrzejowie na 2009

rok.
18. Sprawozdanie z pracy Komisii BudZetu i Mienia Komunalnego w roku 2008'

19. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej w roku 2008.

20. sprawozdanie z pracy Komisji oswiaty, Kultury, Zdrowia i opieki Spolecznej w roku 2008.

21. Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4 Europejsk4 rv roku 2008

22. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komr.rnalnej i Porzqdku Publicznego w roku

2008.

obrad.



23. Odpowiedzi na interPelacje.
24. Sprawy roZne.
25. Zamknigcie obrad.

Nie zgloszono uwag do proponowanego porzqdku obrad w zwi4zku z czym XXXVII

sesja Radl, Miciskiej w Jgdrzejowie bgdzie przebiega6 wedlug porz4dku zaproponowanego

przez Przewodtticz4cego.

Ad .4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z sesji w dniu 29 grudnia 2008 roku'
przer,:odnicz4cy Rady stwierdzil, 2e protok6l z sesji w dniu 29 grudnia 2008 roku zostai

przyiqty.

A d . 5 .
1. Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel olszak przypomnial, ze na sesji w dniu 30 paZdziernika

2008 roku Rada Miejska podejmowala uchwalg w sprawie ustanowienia medalu ,,Za

Zaslugi <lta Jqdrzejowa" oraz przyigcia regulaminu zasad i trybu nadawania medalu.

Projeit tej uchwaly byl opiniowany ptzez radcp prawnego UrzQdu' Za p.rzyjqciem tej

uch*aly glosowalo 2l radnych. Pan olszak dowiedzial siE, 2e wojewoda SwiEtokrzyski

rozstrzyg;iQciem z dnia 4 grudnia 2008 roku stwierdzil niewaZnosd tei uchwaly.

w wigkszoSci urzEd6w odpowiedzialnosd za kwestie organizacyjno-prawne po\ ierzona
jest sekretarzom; tak jest i w naszym urzgdzie. Pan Olszak pyta Paniq Sekretarz i Pana

burmistrza, dlaczego Rada Miejska nie zostala poinformowana o rozstrzygniqciu

wojewody. Przecie? w materialach na kazdq sesjq znajduje siq punkt dotycz4cych

informacji o uchwalach podjgtych na poprzednich sesjach. Podobna sytuacja byla

z protokolem pokontrolnym NIK dotycz4cym ZUK - radni o tym protokole dowiedzieli

siE po roku. czy kiedys skoiczy siE ta partyzantka? Pan olszak prosi. aby radni na biezQco

i izetelnie byli informowani o tego typu sltuacjach. Zwracaj4c siQ do Burmistrza Pan

olszak poprosil, aby Bumistrz nie zapominal, ze przedstawianie pelnei i rzetelncj

informacji jest jego obowi4zkiem. Pan olszak prosi r6wniez o wy.iasnienic nastqpuiqcej

,pru*y, Po"*odnicz4cy Rady oglosil fakt mozliwosci skladania u'niosk6w o nadanie

medalu, a w zwi4zku ze stwierdzeniem niewaznosci uchwaly obowi4zuje uchwala

nr xXlll220 z 2000 roku w sprawie ustanowienia honorowej odznaki, a nie medalu.

2. Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak prosi o zaktualizowanie na stronie internetowei

UrzEdu statutu ZPOZ, poniewaz jest tam statut nieaktualny. Bylo dokonanych kilka zmian

i migdzy innymi uchwal4 z 2005 roku Pan Burmistrz zobowi4zany zostal do sporz4dzenia
jednolitego tekstu. Tam jest tekst pierwotny, nie zawieraj4cy kolejnych zmian'

3. Radny Adam czajor powiedzial, ze zrobilo siE cieplo i porobily siq okropne dziury

w nawierzchni ulic. Pan Czajor poinfbrmowal, ze zg\aszal to odnoinie ul. Arniii Krajowej,

ale na innych ulicach jest podobnie i stwarza to zagroZenie, w zwi4zku z czym prosi, aby

polata6, nawet tymczasowo, a wiosn4 dopiero zrobi6 wlaSciwie'

4. Radny pawel Faryna powiedzial, 2e czlonkowie Klubu Seniora zwr6cili siE do Burmistrza

pismim z dnia 3 listopada 2008 roku o bezplatne korzystanie z basenu. Do dziS nie ma.lq

odpowiedzi. Radny prosi o odpowied2.

5. Radna Janina Szreniawa przypomniala, ze na ostatniej sesji zglaszala wniosek odnorinie

budowy domu jednorodzinnego na ul. Pifrczowskiej. okazalo siE, 2e mial to byi duzy

pawilon. Zwraialqc sig do Burmistrza Pani Szreniawa powiedziala, ze lezeli myilal coS

iobi6 z takim du2ym pawilonem powinien powiadomii Radg, a nie Zeby teraz ludzie

chodzili i podpisy zbierali. Ludzie pytaj4 czy bgdzie ten sklep, czy nie bgdzie. .,Dajmy

tym ludziom spok6j, niech handluj4 niech pracuj4. (...) Nie r6bmy zamieszania"



6. Radna Janina Szreniawa powiedziala i2 sqdzila,2e Komisja Porzqdku wreszcie sig zajmie

tym, ci jest przed UrzEdem. Tak nie moZe by6, zeby byiy samochody zaparkowane, ludzie

przyjezdzajq do UrzEdu i nie maj4 gdzie postawii samochodu. Samochody stojfu nikt siE

nie' zainteresul e, czyje to sq samochody: z Sanepidu, zurzqdu Skarbowego. id4 sobie

gdzies do miasta, a pod UrzEdem stoi samoch6d. Jest obok plac liceum - moze by

poszerzyc ten parking. T o zagt a2a b ezpieczeistwu.

7. Radny Grzegorz Kusmierz pya, jaka jest na dziefi dzisiejszy sprawa kolektor6w

slonccznych o prosi, aby Burmistrz wyjaSnil i przyblizyl mieszkaiicom.

g. Radny Andrzej Hatny - odnosnie rozbudowy UrzEdu Miejskiego w Jqdrzejorr ic -

przypomnial. 2e w ubieglym roku Burmistrz uzyskal akceptacjq na sporzqdzenie

koncepcji planu rozbudowy. w tym roku w budZecie nie ma srodk6w na kontynuacjq tegtr

przeclsigwzigcia. Czy w takim razie pieni4dze wydatkowane w tamtym roku maj4 byi

wydatkowane na pr6zno? wielokrotnie byly zarzfiy ze strony obecnej koalicji. 2e s4

wydawane pieni4dze na projekty, a potem nie sq kontynuowane inwestlcje'

g. Radny Andrzej Hatny przylqcza sig do zapytania Pani Szreniawy: je2eli parking przy

LJrzqdzie Miejskim zostal w czgsci zrobiony, to dlaczego nie dokorlczymy tej inuestlc.ii

w roku bieZ4cym?

10. Radny Roberl Kruk odnosnie lokali po bylej geodezji pyta, jakie Burmistrz ma plany

w stosunku do tych lokali. Jest duza kolejka os6b oczekujqca na lokale komunalne, tu s4

pomieszczenia, kt6re stoj 4 od 2005 roku niewykorzystane.

I 1. Raclny Robert Kruk w sprawie oswietlenia na ul. Glowackiego przy targowicy zwierzqcej

pyta, czy Burmistrz podjql rozmowy z wlascicielem drogi w sprawie wsp6lfinansowana

takiego oSwietlenia.

Ad .6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjgtych na poprzednich sesjach.

Ad .8 .
Burmistrz Marek wolski om6wil proj ekt uchwaly budzetowej podaj4c podstawor.r'e dane

uchwaly budZetowej i gl6wne wskazniki. Powiedzial, 2e ten bud2et jest mo2liwy do

zrealizowania i poprosil o jego uchwalenie. Ten budZet to bardzo wysoki wska2nik inwestycji.

zabezpieczenie srodk6w na pomoc spolecznq z jednoczesnym gestem do organizacji

pozar;qdowych zajmujqcych sig sportem, kultur4 i innymi dziedzinami dzialalnoSci spoiecznej

przy pelnym finansowym zabezpieczenit zadair wlasnych. Zapewnia kontynuacjq rozpoczgtych

inwestycji, wykorzystanie Srodk6w z zewnEtrz, kt6re Gmina planqie otrzyma6, rozpoczqcie

nowych, postulowanych zadait, utrzymanie zasady, Ze kled)'tujemy siE wyl4cznie na inwestycje.

b4d2 ich splaty. Wska2nik zadlu2enia, splat kedl.tu i deficytu dalece odbiega od granic, kt6re

mozna by okreslii jako niebezpieczne dla finans6w Gminy. Planowany kredyt przeznaczony

bgdzie na realizacjg inwestycji, poniewaz kto nie ma wlasnych pienigdzy na inwestycje. ten musr

ziciaga(. kredy't - w przeciwnym wypadku poprzez zaniechanie szkodzi gminie. Koszt obslugi

kredyu nie jest wysoki. Wska2niki s4 bezpieczne. Takiej okazji nie mo2na zmarnou'ai, aby

p62niej w prasie nie przeczytal,2e bud2et jest fatalny, rada bezradna i dopuszcza do zadlu2enia

gminy. .,l,lO*iE Io z przekonaniem oraz wiedz4 wynikaj4c4 z wieloletniego doSwiadczenia.

c;aybys.y nie zaci4gali kredyt6w i nie zadluzali gminy w spos6b rozs4dny .TEdrzej6w poni6slby

ogromne itruty. Sruno*ni Paistwo. Nie ma dobrych budzet6w, ale s4 optymalne. To iest kolejny



optymalny budzet dla Gminy Jgdrzej6w. Dlatego zwracam siQ do wysokiej Rady o .iego
pirylqci".. Nastqpnie Burmistrz Marek Wolski odczytal opiniq RIO o projekcie bud2etu.

Przewodniczqcy Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Teodor Kot odczytal opinie

Komisji o projekcie budZetu /w z'al4czeniu do protokolu/.

Burmisrrz Marek wolski odcz).tal autopoprawki do projektu budzetu. jakie radni

otrzymali przed sesj4 stanowiqce zal4czniki do niniejszego protokolu
ponadto Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkg do zalqcznika nr 3. kt6ry radni otrzymali

przed sesjq:- 
i w dziale 600, rozdzial 60016 ,,modernizrtcja dr(tg gminnych" jako pozycjq 16 dopisa6

,,Sud6l" w kwocie 5000 zl., natomiast zmniejszyi kwotp w pozycji 15 ,,Piaski -

Kopaniny" z 50 000 na 45 000 zl.

Radny Andrzej Hatny powiedzial, 2e w jego materialach nie ma zal4cznika nr 9' 12. 13'

Burmistrz marek wolski odpowiedzial, ze rozpatrywany jest projekt budZetu, kt6ry radni

otrzymali w listopadzie oraz dzi! zgloszone autopoprawki.
Radny Andrzej Hatny zapytal, jakie byly wnioski Komisji Budzetu odnosnie zmtan

w budZecie. Z czego wynika tak duZa iloSi autopoprawek?
Przewodniczqcy Komisji BudZetu i Mienia Komunalnego Teodor Kot odpowiedzial,

Ze Komisja na posiedzeniu w dniu 28 stycznia 2009 roku zglosila bardzo wiele wniosk6w

po czym rozpoczf, odczytywanie wniosk6w Komisji /wnioski w zalqczeniu do niniejszego

orotokolu/.
Radna Maria Baransk a zwr6cila uwagQ, Ze Komisja Bud2etu obradowala w dniu

wczorajszym i radni nie mieli mozliwoSci zapoznat. siE z wnioskami. DziS radni zostali zasl'pani

autopoprawkami.
Fan Teodor Kot powiedzial, 2e autopoprawki nie sq autopoprawkami Komisji, Komisja ich

nie zglasza na sesji; to s4 autopoprawki wniesione przez Burmistrza.

Radna Maria Barairska zapytala Burmistrza, na czyje wnioski zasypal dzis radnych

autopoprawkami.
Buimistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze zaistniala taka sytuacja, 2e Komisja Rud2etu

rozpatruj4c w dniu wczorajszym bud2et, zaproponowala Utt*u nou,ych zadali, zrTTniejszajqc

p.r"budo*9 oczyszczalni Sciek6w. Burmistrz spieszyl siE z budZetem, aby moZna bylo oglosii

przetargi. KaZdy bud2et jest jakims kompromisem. Jest to kompromis wynikajqcy z ukladu

w Radzie. z liczby glos6w za budZetem. Komisja Bud2etu zaproponowala, Zeby z ku'oty

700 000 z oczyszczalni Sciek6w zdjqf 400 000 zl i zwigkszyi o 200 000 na zadania:

> droga Mnich6w - ZakoSciele z 60 000 na 75 000;
i dopisanie inwestycj i Rak6wek - Jasionna kwota 40 000;
); dopisanie drogi Podlaszcze - Gozna - 40 000;
i dopisanie pozycji droga w Brusie przy szkole kwota 50 000;
i dopisanie pozycji 13 Potok Bor6w kwota 30 000;
> dopisanie pozycji tr ysak6w kwota 15 000;
i w pozycji nr 4 - droga w Ksiq2e Skroniowie zwiEkszyi z 50 000 na 80 000;

i w dziale 900 zwiEkszy6 kwotg o 180 000 czyli:
- chodnik ul. Okrzei zamiast 60 000 - 80 000;
- dopisai w pozycji ,,przebudowa ul. Kadlubka" 130 000;
- dopisanie pozycji: ul. Konarskiego - l4cznik - kwota 15 000;
- dopisanie boisko Zagaje - kwota 15 000;
- park 700 dopisa6: w tYm skate Park.

Burmistrz wolski dodal, 2e takie byly wnioski Komisji BudZetu i uu'zglEdniaj4c

te wnioski wni6sl autoPoPrawki.



Radna Maria Baranska powiedziala, ze kwota 400 czy 500 000 zostala zd.iqla

z oczyszczalni Sciek6w i zapytala, czy Komisja Budzetu uwaZa, 2e jest to dobry ruch. Wicdzqc

w jakim stanie jest oczyszczalnia Sciek6w zdejmuje tak4 kwotg? Czy kwota, kt6ra zostala

200 000 zl satyslakcj onuj e Paniq Kierownik, aby ta oczyszczalnia mogia funkcjonou'a6 tak,.iak

powinna? Burmjstrz popiera Komisjg Budzetu w tej kwestii?
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e wie, jaka jest sytuacja na oczyszczalni - byla

ona szeroko omawiana - i nad tym nikt nie dyskutuje. Zostal ogloszony przetarg na koncepcjq

modemizacji oczyszczalni i ten przetarg bgdzie realizowany do kofrca pierwszego p6irocza. Tak

naprawdg zabezpieczana w budzecie kwota 700 000 zl, to dalsza kwestia planowania. cz1'li

projekt techniczny. Poza tym brane s4 pod uwagg zmiany w budZecie. Do polowy roku

te 200 000 zabezpiecza zaplatg za koncepcjg, a kwestia dokumentacji to drugie p6lrocze i nowy

przetarg. Burmistrz dodal, Ze liczy na wsparcie Rady tego zadania w momencie podpisl wania

kolejnych preum6w.
Radny Andrzej Hatny zwr6cil uwagQi ze w dzisiejszych materialach na sesjE w inlormacii

z dzialalnoSci Burmistrza, punkt 10 m6wi, Ze Burmistrz podpisal umowq z fotm4 na wariantowq

koncepcje rozbudowy i modernizacji oczyszczalni Sciek6w w .IEdrzejou'ie wraz z bilansem

Sciek6w na kwotg 119 000 zl. Za 200 000 nic siq nie da zrobii z tej koncepcji i bEdq padaly

nastQpne glosy, ze sig robi projekty do szuflady. Dlatego Pan Hatny stanowczo protestuje.

Nastgpnie powt6rzyl siowa Pana doktora Bialego, kt6ry na tej sali wielokrotnie m6wi1. jako

radny z Bliku Samorz4dowego ,2e nie ma walniejszej rzeczy jak czysta woda dla zdrowia ludzi.

Radny Hatny powiedzial, ze dlatego nie bqdzie glosowal za t4 autopoprawkq.
Burmistrz Marcin Piszczek powt6rzyl, ze zabezpieczona w budZecie kwota pozrvala

zrealizowai koncepcjg do 30 czerwca tego roku. To nie jest koniec pracy planistycznei.

wspomniana kwota 700 000 to dokumentacja techniczna w drugim p6lroczu. Koncepcja

da dopiero podstawE do ogloszenia przetargu na dokumentacjg. Burmistrz wierzy. 2e Rada

wr6ci do tematu oczyszczalni i zwigkszy kwot9 na te zadania, jeaeli bgd4 podpisane preumo\vy.

JeZeli nie, to bqdzie brane pod uwagp ograniczenie zakresu innych inwestycji, bo to jest

prlorytet.
Radny Waclaw Kgdra powiedzial, 2e bral udzial w posiedzeniu Komisii Budzetu jako .jcj

czlonek. .Iest za inwestycjami, bo inwestycje to rozw6j gminy i to na co wszyscy oczekujq. Jest
jednak za inwestycjami, kt6re dotyczq szerokiej grupy mieszkafic6w gminy; slu2E og6lon'i

mieszkaric6w, a nie prywatnym interesom poszczeg6lnych radnych. Zmiany dokonane przez

Burmistrza na wniosek Komisji skierowane sq do prywatnej grupy radnych' kt6rzy chc4

zaspokoii oczekiwania we wlasnym okrggu, do niewielkiej grupy. ,,Przyklady z wczorajszego

posiedzenia komisji to: wniosek o budowg jednej z drog, gdzie zglaszaj4cy wniosek wyraza siq

w ten spos6b: droga to pana... tu pada nazwisko i kwota' UrzEdnicy szukaj4 tej drogi. (...)

My6lenie tej grupy radnych idzie w kierunku zaspokojenia wlasnych potrzeb w4skiej grupy.

Interes og6lu mieszkafc6w was nie dotyczy." Burmistrz wprowadzil autopoprawkE: droga

Kopaniny - Rak6w - to jest przyklad, Ze nawet tego zadania radni z tych okrqg6w nie zglosili,

dlatego, 2e t4 drog4 jezdz4 mieszkaficy Rakowa, Wolicy, Gozny, Chwaicic, Piask6w. Tanr nie

ma ludzi, kt6rzy by stali za tE drogq a ona sluZy og6lowi mieszkanc6w tych wsi. wczoraj

dzwonili do Pana KEdry mieszkaricy Przyslowia - tam jest kwota 300 000 i majq dylemat jak

tQ kwotQ wykorzystai, bo potrzeby tam sq olbrzymie. Stan dr6g w Jasionnie, LScinie, Brze2nicy,

W6lce to katastrofa warto je zobaczye. Na drogi powiatowe jest w tym roku kwota 300 000

zl. wprowadza siE zadania typowe, dotycz4ce w4skiej grupy mieszkaiic6w. JeZeli jest ktos

z Bruska, to niech idzie prosii radnego z Mnichowa, Zeby siq zlitowal, aby dokoriczyi budowE

drogi Mnich6w - Brus. Pan KEdra przypomnial, Ze nie dawno na lamach lokalnej prasy moznx

bylo przeczytac o standardach, jakie reprezentuje formacja przewodnicz4cego i nie jest w stanie

porozumiei siq ze Wsp6lnot4 bo za wysokie standardy, aby wsp6lpracowai. ,.W mojej ocenre -

to jest moja ocena budZetu i w tym kontekdcie to m6wiE- zni2yliScie siE panowie do standard6w

najni2szych, jakie s4 mozliwe, co dotychczas w waszym mniemaniu, takie rzeczy nie pouinrrl'



miei miejsca. A do radnych PSL tyko powiem: panowie wstyd tego co reprezentujecie w tym
budZecie. I ostatnie planie do wszystkich stawiam: czy na tym etapie rozwoju gminy stai jest
gminE na to, zebySmy realizowali potrzeby indywidualnych mieszkaric6w, nie zbiorouoSci
o96lnej?"

Wiceprzcuodniczqcy Rady Pawel Olszak zwracaj qc sig do radnego Kgdry powiedzial. ze to
bardzo ladne. mediahre wyst4pienie, ale przypomnial, Ze teL widzi duze inwestycje. o kt6rych
Pan Kqdra m6wi, i zapytal, dlaczego na posiedzeniu Komisji Bud2etu nie zglosil ani jednego
wniosku, a dzisiaj zglasza tyle r62nych, potrzebnych dr6g. Pan Olszak b9d4c radnym z osiedla
ZamoScie upominal sig o rozbudowp oSrodka zdrowia w Rakowie bqd4cego jest na terenie Pana
Kqdry, kt6ry sig nie przyl4czyl do tego wniosku. Pan KEdra nie glosowai przeciw wnioskom.
nie glosowal w og6le. Pan Kqdra wczoraj na Komisji BudZetu w og6le nie pracowal. Najpieru
trzeba u siebie poszukai pewnych spraw dopiero kwestionowa6 u ir.rnych.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, Ze teZ jest czlonkiem tej komisji, byla riczoraj
i popiera Pana Kgdrq. Wczoraj byl cyrk na komisji; to nie byla komisja. ,.Pan m6wi, Ze nie
uczgszczal na komisji? To ja teL nie uczgszczalarn, bo nie glosowalam. bo za takim budzetem
nie mogE glosowai. A pan, Panie Burmistrzu, niech sig Pan nie poddaje radnym. bo wzigli pana
pod buta. Tak nie mo2na robi6. Bierze siE jeden, drugi, trzeci okrgg, proszg: robimy to, to. to,
a nie pod czyieS domy. A wy Panowie, pierwszy raz zaczEli!;cie pracg, ale bardzo chcieliScie siE
ochapa6, a tak nie bEdzie". Pani radna na VIII sesji Rady Miejskiej w dniu 18 pa2dziernlka 2007
roku postawila wniosek, 2e w 2006 roku skladala interpelacjq, Pan Olszak i Pan Czajor poparli
inicjatywq. Pan Burmistrz odpisal: ,,Prace trwajq Vzy okazji konstruowania budZetu, spravva
na pewno wr6ci na forum Rady. Panowie Przewodnicz4cy zloZyli pismo w sprawie powolania
fundacji, kt6rej celem byloby miEdzy innymi wsparcie procesu inwestycyjnego, zbieranie
pieniqdzy na budowp domu pogodnej jesieni. Sprawy nie s4 zostawione, dzialania trwaj4'. pani
Szreniawa pyta: ,,Panie Przewodnicz4cy. To tylko Panu zaleZalo, 2eby Pan w prasie siq ukazal'?
A konto jest? Ilejest funduszy zebrane? BudZet byl, nawet siq Pan nie odezw,al na ten temat".

Radny Teodor Kot zgadza sip ze slowami Pana Olszaka, 2e to ladne medialne wystEpienia.
Wczorajsza Komisja Bud2etu pracowala w okrojonym skladzie. Niekt6rzy radni na komisji byli
cialem - duchem ich nie bylo. ,,Panie Kgdra, Pani radna Szreniawa, drodzy pafrstwo. Wedlug
tego, co wy prezentujecie, chodzi tylko o jedno: jak najwigcej zabra(. ze wsi, dai do miasta.
Ja siq z tym nie zgadzam. Inwestycje wiejskie w postaci dr6g dojazdowych do posesji dta
mieszkaric6w, gdzie karetka nie moze dojechai, teZ s4 bardzo waZne. A Pana stwierdzenie.
Panie radny Kgdra, 2e sig robie drogg do jednego domu, nie jest prawdq. I-ysak6w w tym
miejscu, gdzie ma byd ta droga budowana, jest kilka dom6w, a okreSlenie nazwiskiem bylo
tylko po to, 2eby zlokalizowa,(, t4 drogQ, nie po to, 2eby robii do jednego pana -.jak pan
to stwierdzil. To jest nieprawd4. Twierdzi Pan, 2e droga Mnich6w Brus nie jest ujgta. Jest, ona
w tym roku bqdzie robiona, a Pan nie umie czytai budzetu chyba."

Radny Jan Zigbiiski przypomnial, ze Burmistrz powiedzial, ze .jest to kole.jny optymalny
bud2et. To jest pierwszy optymalny budZet, bo po raz pierwszy. by6 moZe dzigki tym zmianom.
kt6re zaistnialy w ostatnim czasie, Pan Burmistrz spojrzal na potrzeby mieszkaric6w miasta
i gminy Jgdrzej6w. Jak spojrzymy w ten bud2et, to znajdziemy tam inwestycje rniejskie
iwiejskie. Dlaczego jest tak duZo autopoprawek? W drogach gminnych w projekcie budZetu
bylo 200 000 zt. Tyle przeznaczaj4 na budowq dr6g gminnych gminy, kt6re majq budzety l2 -
milionowe, a nie 62 - milionowe. Pan Burmistrz pewnie po analizie doszedl do wniosku,
2e na\e2y tg kwotq zwigkszy6. Pan Zipbiirskie zwr6cil uwagq na to, Ze po raz pierwszy radni nie
wydzierajq sobie dr6g, a zawsze byly skladane wnioski, aby zabrai Srodki z poszczeg6lnych
inwestycji. S4 emocje, bo zawsze sfo ale to pierwszy bud2et, gdzie nie ma zadry. 2e dwie
s4siednie miejscowoSci musz4 walczyi o te same Srodki. Dlatego jest to dobry budzet.

Burmistrz Marcin Piszczek odnosz4c sig do sl6w radnego Zigbiriskiego powiedzial.
2e dyskusje sq na temat rzeczy wtornej, a nie zwraca siE uwagi na zasad,niczqrzecz - Wieloletni
Plan Inwestycyjny. Radni reprezentuj4 najni2szy szczebel spolecznoSci: danq miejscowoSi. dany



okrgg wyborczy, a zadaniem jest przede wszystkim rozw6j gminy. wieloletni Plan Inwestycljnl'

daje-tafa moZliwos6. JuZ w projekcie budZetu bylo zaplanowane prawie 14 milion6w zl

na inwestycje. To jest duza kwota. Rzeczywiscie pewne rzeczy Irzeba bylo okroii z racji

informacji, kt6re byly na etapie konstruowania projektu budzetu. Zalo2eniem bylo przede

wszystkim przy gotowanie go pod realizacjq tych duzych inwestycii, o kt6rych m6wi sig juZ od

dw6ch lat. Przcd w,szystkimi cig2ka praca. Male zadania, to jest rzecz wt6ma; najwaZniejsze to:

Dom Kultury. tereny inwestycyjne, zalew, ul. Przemyslowa - Reymonta oraz schetyn6wki.

Nigdy siq nie zdarzylo, aby w jednym roku na dwie drogi wydano 7 milion6u' zl. Te drogi

,q kl.,".o*e dla miasta, a pozostaj4ce w gestii gminy. Przy malych inwestycjach mozrla

dyskutowai. ale przy duZych nie ma o czym. Chodzi o to, aby wszyscy skupili siE na tym.

co jest kluczowe dla gminY.
Radny Adam Czajor odnoszqc sig do sl6w radnej Szreniawy powiedzial. 2e pomysi

z fundacj4 nie byl pomyslem nowym. Radny przedstawil projekt realizacii tego pomyslu, spos6b

realizacji. poparl go Pan olszak. Radny czajor zapytal radnych i nie uzyskal akceptacji. Na tym

sig skoirczylo. ,,A Pani w swoim stylu powiedziala: idZ Pan do ksigdza".

Radny Jan Adamus odnosz4c sig do wypowiedzi Pana Kqdry powiedzial.2e na temat drogi
piaski - Kopaniny rozmawial z Panem KEdr4 i to Pan Kgdra mial jq zgiosi6, u,iEc nie chcial mu

,,wchodzi6 w paradE". odnoSnie potrzeby rozbudowy osrodka zdrowia r6wniez byly rozmorvy

i wszyscy sq zdania, 2e jest koniecznoS6 rozbudowy. Radny Adamus pyta, dlaczego Pan Kqdra

wczoraj na Komisji BudZetu nie podj4l tego tematu'
Radny Teodor Kot, w zwi4zku z lym, ze dyskusja przedlu2a sig - moZna jeszcze siedziei 5

godzi, dyskutowa6 i nie osiqgn4i kompromisu- powiedzial, Ze zawsze przy uchwale budZeto*'ej

sq wymagania jednej strony, drugiej strony, radnych niekt6rych. ,,Ja siq zastanawiam, co ci

panowie radni i panie, przez p6l kadencji robili w tej Radzie, ze nie maj4 swoich inwestlcji

ujqtych. Ja sig dziwiq. Po to jestem radnym z mojego okrggu, mojej miejscowodci. zebl'

zabiega(, o to, aby Srodki budzetowe pojawily siE i u mnie. A jak Pafistwo s4 radnymi

bezradnymi. to gratulujQ". Radny Kot zglosil wniosek o prryjqcie projektu bud2etu wraz ze

zgloszonymi autopoprawkami przez Burmistrza.
Radna Maria Barafska zwracaj 4c sig do radnego Kota powiedziala, ze rv tym momenclc

zaskakuje wszystkich radnych i sam siebie. ,,Ja nie chcialabym tutaj wywlekai spraw. kt6re byly
jako wsp6lnego koalicjanta. To Pan sip obraZal, Panie Radny, kiedy Panu nie dano pieniEdzy

i wychodzil Pan i szantazowal wszystkich, 2e nie bgdzie glosowal. (...) Ja tylko przypomrnam.

.iak Pan tutaj zarzuca natn, ze jestesmy radnymi bezradnymi. to mamy moZe trochq kultury

w ukladaniu bud2etu i nie bEdziemy obraZa6 sig i wychodzi6 i szanta2owa6 siE nawzajem, 2e nie

bgdziemy glosowai. Ja myslq, 2e jako Przewodnicz4cy Komisji BudZetu to Pan powinien waZyc

slowa. a chciaiam tylko zauwaZyi, 2e jedyne wnioski' kt6re s4 wziEte pod uwagq

w autopoprawkach Pana Burmistrza, to sq wnioski Pana i radnych z Pana obecnej koalicji."

Radny waclaw Kgdra powiedzial,2e bez wzglgdu na wszystko radni maj4 prawo zabierai

glos, majE prawo mie6 r6zne zdanie, ale ,,niech Pan nas szanuje. Mimo. 2e Pan \\, tej chrvili ma

wigkszoSi, to proszQ nas w jakiS spos6b uszanowai. Panowie pamigtajcie to. co powiedzialem.

Ja w pierwszym zdaniu powiedzialem, 2e jestem za inwestycjami. wyscie to dobrze

zrozumieli?" Maj4 racjE wszyscy. Nie mam nic przeciwko temu, ze zwiEkszono zakrcs, tylko

stawiam pytanie: czy na tym etapie rozwoju gminy stai nas na te inwestycje, nie inne. Nic nlaj4c

wigkszodci radni s4 ograniczeni, nie maj4moZliwoSci. Dlatego wczoraj na Komisji BudZetu tego

nie zgiosil, natomiast dziS na forum Rady zglasza wniosek: w dziale 851, rozdzial 85121 cale

Srodki w wysokosci 200 000 zl powinny byd skierowane na rozbudowp osrodka zdrowia

w Rakowie zgodnie z opracowanQ dokumentacj4. Radny uzasadnia to tym. Ze na tym etapie

rozwoju gminy nalezy nie rozdrabniai tych srodk6w, tylko realizowai adaptacje przychodni

poszczeg6lnych, czyli koirczyd jedn4 przychodniq w jednym roku. w drugim robii kolejn4.

W ci4gu trzech lat powinnabyt zakofrczona modemizacja trzech przychodni.



Radna Urszula Kruk zapltala, kt6re komisje obradujqce przed bud2etem podaly

do Burmistrza wnioski i jakie wnioski byly. Kt6re wnioski zostaly wprowadzone autopoprawk4.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial. 2e wnioski byly zglaszane ptzez tozne komisie-

po -y. kolejno je odczytal lw zalqczeniu do protokolu/. Burmistrz dodal. ze nie wszystkie

wnioski znalazt) srq w autopoprawkach. Budzet byl przygotowywany \\' taki spos6b, aby

na kaTdym leretr ic eos real izouai.
Radna Maria Barafska przypomniala, 2e kiedy m6wiia o Srodkach zdjgtych z ocz,yszczalni

Sciek6w prosila Pani4 Kierownik o ustosunkowanie siq do tej sprawy' Radr,i zostali zasypali

materiala-mi dzisiaj i chc4 mie6 jasnosi zanim podnios4 rgce w g6rq za budzetem.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze zaplanowane w budzecie pieniqdze. to nie dotacja

dla ZWiK; mialy one zostai w bud2ecie gminy. Podstawowym planowanym zadaniem jest

przygotowanie inwestycji - to trwa i to kosztuje. Dokumentacja bylaby realizowana w kolejnym

etail z tych pieniedzy. To nie sq pieniqdze na laktyczne roboty na terenie oczyszczalni Iric

ma po,tstawy do realiiac.li: nie ma projektu, nie ma koncepcji. Dopiero w6wczas bqdzie moZna

dyskutowa6 o zakresie.
Radny Andrzej Hatny powiedzial, ze nie moze przyj4i takiej argumentacji. Do wczoraj bylo

200 000 nie dlatego, ze ktorys z radych planowal tyle wydai nie maj qc podstaw do realizacii;

wczora.i to zostalo okrojone. Pan Hatny prosi, aby byi konsekwentnym. Czy wczoraj Burmistrz

powiedzial by, 2e jest 700 000 cho6 nie bqdzie tego realizowal?

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e najwygodniej byloby miei zaplanowanq calq

kwotg na pocz4tku roku, tak, jak byto w projekcie budzetu. Zaloaeniem i przeznaczeniem tlch

Srodk6w jest przygotowanie inwestycj i.

nadny Andizej Hatny zglosil wniosek, aby te 700 000 zostalo rv dziale 900

na przebudowg ocryszczalni 5ciek6w. Minie kilka lat i wszystko siE skoticzy na etapre

sporz4dzania ton.ep"il albo projekt6w. Za chwilg gmina bEdzie obci4Zona karar,Ti - to jest

kwestt czasu. Trzeba mied zabezpieczone te Srodki, nie n6wii dzisiai w styczniu.

2e w kwietniu znajdziemy, bo nie widzq takiej realnej mo2liwo6ci'

Radny Tadeusz Lesiakowski, poniewa2 nie mial moZliwoSci zapoznania siq i analizo*ania

budZetu na rok 2009, bo ta rada pozbawila go tych mozliwoSci zapytal Burmistrza, czy ten

bud2et zabezpiecza w pelni poprawna dzialalnoso zlJK, czy jest bud2etem rozwojowym, jeili

chodzi o mieszkania komunalne, socjalne.
Burmistrz Marcin Piszczek zapl4alPana Lesiakowskiego, kiedy dostal projekt budZetu.
pan l,esiakowski odpowiedzial, 2e korespondencja jest u niego w biurze, Zeby potwierdzil

kiedy i o kt6rej godzinie.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e radni dyskutuj4 na temat marglnesu w tym

budzecie. Nie jest omawiana kwestia oswiaty, opieki spolecznej podstawowych u'ydatk6w

w budzecie. -Nie m6wcie pafstwo, 2e nie mieli3cie bud2etu, nie mieliScie okazji siE zapoznac,

bo on w og6lnych zalozeniach nie zmienia siQ praktycznie w og6le. Zmieniaj4 siE niewielkie

elementy tJgo tudZetu, dotyczqce inwestycji, a zasadnicza rzecz. czyli kwestie wydatkowania

srodk6w na oSwiatq, na wspomniane duze inwestycje, pozostaje bez zmian. Inwestycje - to jest

15 mition6w zlotych, a te 400 000 to jest 3 %.
przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz zaproponowal. aby zakoriczyi dyskLrsjq.

Wyrazem woli iadnego jest zajgcie stanowiska w glosowaniu. Przewodnicz4cy proponu.le

powt6rzenie wniosku Pana Kota i przeglosowanie go .
Radny Teodor Kot powiedzial, 2e dyskusjE trwaj4 dtugo na temat pewnego marglnesu

knoty 400 000 zt. Z tej kwoty bqdzie realizowanych wiele inwestycji wiejskich. Pan Kot

powt6rzyl wniosek: o przeglosowanie tego bud2etu wraz z autopopralvkami zgloszonymi

przez Burmistrza.
Radny waclaw Kgdra zapytal, czy nie bgdq glosowane poprawki zgloszone przez radnych.

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz poprosil o opiniq radca prawnego'



Radca prawny wieslaw zagala zacylowal $ 39 Statutu, okredlaj4cy porz4dek glosou'ania

w glosowaniu jawnym. Put Zagala dodal, Ze skoro padl wniosek o przyjqcie uchwaly

wca loSc i . . . .
Radna Maria Barafska poprosila o przerwQ. w sytuacji, kiedy nie wszystkic komisie

obradowall. a materiaiy radni dostali o godzinie i0, chcieliby podyskutowai migdzy sobE. Pani

Barairska prosi o l5 minut przerwy.

przewodnicz4cy Radl Pawel Blaszkiewicz o godzinie I I t '  oglosi l  przeruE t^raiqca
,  -00

do goozlnv rl

Przeu,odnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz powiedzial,2e dyskusjq nad bud2etem uuaza za

zamknigt4 i zgodnie z Q 39 punkt b Statutu poddal pod glosowanie wniosek zgloszony prz,ez,

Pana Teodora Kota.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczy'tal projekt uchwaly.

Radny waclaw Kgdra zwr6cil sig do Przewodniczqcego Komisji BudZetu Pana Teodora

Kota, aby przed przystzurieniem do glosowania, publicznie na sesji przeprosil tych radnych.

o kt6rych wyrazil siE: radni bezradni.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz powiedzial, 2e Pan Kot ustosunkuje siE do tego

w punkcie ,,Sprawy r62ne", po czym poddal pod glosowanie uchwalg budZetowE wraz

z autopoprawkami Burmistrza.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr XXXVII/275I09 w sprawie uchwalenia

bud2etu miasta i gminy na 2009 rok, nastEpujqc4 ilo5ciq glos6w:

Za 1 1

Przeciw - u
Wstrzymalo siq -  4
AJchwala nr XXXV lll27 5109 w zal4czeniu do protokoltt/.

Ad .9 .
Przervodnicz4cy Rady odczlal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkE:
> w $ 6 pkt 1 otrzymuje brzmienie: ,,1. bez wzglqdu na iloSi spotkari przewodniczqcy

otrzymuje miesiEcznie wynagrodzenie w wys. 140,00 zl brutto. sekretarz i pozostali

czlonkowie - po 140.00 zl brutto."
Radny Teodor Kot zwr6cil uwagQ, ze wynagrodzenie dla

miejscach: w punkcie 1 - 140 zl oraz w punkcie 2 a - 420 zl-
sekretarza ujqte jest w dw6ch

Naczelnik Maciej KoSmider odpowiedzial, Ze funkcja sekretarza jest

o powolaniu Gminnej Komisji; ta osoba dodatkowo dostaje pieni4dze

dokumentacji.
WiEcej uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady zaproponowal, aby nie czytac projektu uchwaly ze wzglgdu na dosi

obszemy tekst. Sprzeciwu nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalQ nr XXXVII/276I09 w sprawie: uchwalenia

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholonych oraz

Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2009, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:

Przeciw
Wstrzymalo sig

w zarz4dzeniu
za prowadzenie

20
0
0

/Uchwala r.r XXXVIII2T 6109 w zalqczeniu do protokolu/.



Radny Jan ZiEbiirski - Przewodnicz4cy Gminnej Komisji Rozwi4zywania Problem6w
Alkoholowych, w imieniu Komisji podzigkowal za przyjgcie uchwaly w zaproponowanej uers.li.
kt6ra jest kompromisem pomipdzy Komisj4 a Burmistrzem.

Ad. 10.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uu'ag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odcz)'tai projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE nr XXXYIII2TT/O9 w sprawie: nalo2enia na

Zaklad Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie obowi4zku wykonania dodatkowego
zadania, nastqpuj 4c4 iloSciq glosow:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XXXYIII2TT /09 w zalaczenit do protokolu/.

Ad .  l l .
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg nr XXXVII/278109 w sprawie zatwierdzenia

zmian rv statucie Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie, nastqpujqc4 iloSci4
glos6u':
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1
/Uchwala nr XXXVIIl278l09 w zalEczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1200 oglosil przer$,Q
trwaj4cq do godziny 1300.

Ad. 12.
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak, odnoSnie zapisu w uzasadnieniu zwr6cil
uwagQ, ze Pan Andrzej Hatny musi byi obowiEzkowo; co by bylo, jezeli nie wyrazi zgody. albo
nie byloby lekarza wSr6d radnych? Czy moie by6 osoba spoza Rady wltypowana przez Radg?

Naczelnik Anna Stawecka odpowiedziala, 2e u nas nie bgdzie takiego problen,u. bcr
mamy lekarza.

Pan Olszak powiedzial,2e tojest pytanie prawne, co do zasady.
Radny Andrzej Hatny powiedzial, 2e nie chce byi czlonkiem tej komisii. W r-rchwale

pisze,2e s4 przedstawiciele Rady Miejskiej, ale nigdzie nie pisze,2e maj4to byi radni.
Przewodnicz4cy rady Pawel Blaszkiewicz poprosil o zglaszanie kandydat6rv do pracy

w komisji konkursowej.
Radny Jan ZiEbifskie zglosil kandydaturE Pana Stanislawa I-latysa.
Radny Jan Adamus zglosil kandydaturg Pana Przemyslawa Pieca.
Radna Janina Szreniawa zglosila kandydaturq Pana Waclawa KEdry.
Radny Teodor Kot zglosil kandydaturg Pana Krzysztofa Swietlika.
WiEcej kandydatur nie zgloszono.

1 0



Radni Stanislaw Hatys, Przemyslaw Piec i Krzysztof Suietlik wlrazili zgodq na pracE

w komisji; radny Waciaw Kgdra nie wyrazil zgody.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz zapytal, jak nale2y rozumie6 zapis dotycz4cy

przewodnicz4cego komisji.
Radcir plawnv Wieslaw Zagala

przewodnicz4cego
Naczelnik Anna Stawecka dodala, 2e

wskaza6 przewodniczqce go.

odpowiedzial, 2e komisja

osoby desygnowane do

wybiera spoSr6d siebie

pracy w komisji muszq

Radny Adam Czajor zapytal, czy naleZy ptzez Io rozumie6,2e przervodnicz4cym kornisji

moZe byi tylko radnY.
Naczelnik Anna Stawecka odpowiedziala twierdz4co.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak prosi o jednoznacznq odpowiedZ na jego

pytanie, po;iewa2 w punkcie ,,a" uzasadnienia pisze wyra2nie: .,od trzech do szeicitt

pizedstawicieli. w tym przynajmniej jeden lekarz". Czy z tych przedstar.r'icieli ma byi lekarz?

WSr6d sktradujuzjest lekarz, natomiast wSr6d czterech zgloszonych.... Proszq to jednoznacznie

wyjasnii, bo je2eli jest taki obowiqzek obligatoryjny, nie moZna zamkn46 dyskusji w tej chwili.

Pan Olszak poprosil o treSi rozporz4dzenia.
Naczelnik Anna Stawecka powiedziala, 2e uzasadnienie w tym mieiscu jest zacytowane

z rozporzqdzenia, gdzie jest napisane: ,,W przypadku, gdy postqpowanie konkursowe dotyczy

stanowiska kierownika zakladu lub zastQpcy kierownika zakladu w zakladzie, w kt6rym

kierownik nie jest lekarzem...... Sklad komisji konkursowej: od trzech do sze:lciu

przedstawicieli, w tym przynajmniej jeden lekarz podmiotu, kt6ry utworzyla zaklad. Podmiot

ien wskazuje spoSr6d przedstawicieli przewodnicz4cego komisii". Pani Stau'ecka uwaza. 2e

powinien by6 lekarz. Radni s4 przedstawicielami podmiotu, kt6ry utworzyl zaklad. co bqdzie,
je6li nie bqdzie lekarza Pani Stawecka nie wie.' 

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawei Olszak powiedzial, ze jest przygotowany projekt

uchwaly, gdzie w pozycjach 7,8,9, 10, 1l s4 ju2 zaproponowane nazn'iska' czyli Urz4d

prowadzil juZ rozmowy, prowadzil postqpowanie w sprawie wylonienia tych os6b. Pan Olszak

Lrwa1a, Ze trzeba bylo prowadzii r6wnie2 postEpowanie w sprawie wylonienia kandydata

osoby lekarza. Teraz, jeaeli Pan Hatny nie wyraza zgody, wsr6d Rady nie ma innego lekarza

proszQ zaproponowai jak dzis powolad osobg lekarza. Trzeba bgdzie przeru'ai obrady,

iozmawia6 z lekarzami, zeby ktos wyrazil zgodg - bo trzeba go wprowadzii do uchwaly

na czlonka komisji.
Naczelnik Anna Stawecka vwaaa, Ze ten lekarz powinien byi sposr6d radnych. ..Jakby

nie bylo lekarza, to napisaliby6my, 2e nie ma lekarza". Na uwagq radnego czajora.2e Pan Hatny

nie wyraZa zgody, Pani Stawecka powie dziala, 2e w takim razie Rada nie wybierze lekarza.
przewodnicz4cy rady Pawel Blaszkiewicz zapytal. czy w zn'iqzku z tym Rada nie

naruszy prawa., Czy uchwala bgdzie skuteczna? Czy nie zostanie uchylona?

Naczelnik Anna Stawecka dodala, 2e bylo prowadzone postEpowar.rie w zakresie.

w jakim Urz4d moZe przeprowadzii to postEpowanie. Musi byi przedstawiciel rady spoleczne.l

,ulludu, wiEc rada spoleczna delegowala, przedstawiciel wlaSciwy ze wzglEdu na siedzibE

zakladu- okrggowej rady lekarskiej, rady pielEgniarek, przedstawiciel zwiqzk6w, wigc [Jrz4d

wyst4pil do tych stosownych organ6w, Zeby delegowaly swoich przedstau'icieli. Do Rady zostal

rki".o*uny projekt uchwaly z uzasadnieniem i to radni s4 uprawnieni do delegowania swoich

orzedstawicieli.
Burmistrz Marcin Piszczek odnosnie s16w Pana Olszaka, 2e urzqd powinien prowadzii

postgpowanie, 2eby wyloni6 lekarza spoza skladu okreSlonego w rozporzqdzeniu powiedzial' 2e

ni" biraro rozumie na jakiej podstawie. Urz4d nie ma kompetenc.ii, a rozporz4dzenie m6wi

jasno, ze Rada proponuje, nie Urz4d. czy Burmistrz ma znale26 lekarza, postawii przed Radq

i zapyai czy uzyska on akceptacjE? To jest kompetencja Rady.
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Radny Andrzej Hatny zwr6cil uwagQ, ze rozporzqdzenie m6wi. 2e musi byi lekarz'

Interpretacja. Ze ma to by6 lekarz - radny, moZe byi zastosowana, ale nie musi byi

zastosowana. Chodzi tu o lekarza, kt6ry jest jednoczeSnie pracownikiem tego zakladu - tak jest

zwyczajowo. chocia2 z treSci rozporz4dzenia to nie wynika.

Przervodnicz4cy RadY
-  ̂  r s

do godztn)  |  J- ' .

Przewodnicz4cy RadY

na kandydowanie do komisji.
Radny Andrzej Hatny wyrazil zgodq.

Po chwili przerwy Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz poinformowal. 2e komisja

desygnowala radnego Przemyslawa Pieca na funkcjg przewodnicz4cego komisji.
WiEcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
lJu'ag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalE nr XXXVII/279/09 w spran'ic ogloszenia

konkursu na stanowisko Zastgpcy Kierownika do spraw medycznych w Zakladzie Podstauowe.i

Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie i powolania komisji konkursowej do jego przeprowadzenia.

nastgpuj qc4 iloSciq glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
/Uchwala nr XXXVIII279/09 w zal4czeniu do protokolu/'

Ad. 13.
Przewodnicz4cy Rady odczy'tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Przemyslaw Piec zadal nastEpujqce pytania:
i czy jeSli Rada wyrazi negatywnq opinig bEdzie mialo to jakieS skutki? Jak to bqdzie

traktowane w Ministerstwie Finans6w? Czy to rzutuje na podjEcie decyzji? Czy jest

to dla Ministerstwa wi4Zqce?
> W $ I jest napisane, 2e wniosek zloZyla sp6lka Estrada Polska Sp6lka z o.o' w Opolu:

czy konkretnie ta sp6lka? Czy to jest franszyza? Czy konkretnie firma z Opola. cz1

iakakolwiek inna osoba z Jgdrzelowa zloZyla ten wniosek?
l W dzisiejszym Echu Dnia jest artykul p.t. ,,Nie chc4 hazardu w JEdrzejowie". Nie bylo

do tej pory dyskusji na ten temat. Radny chcialby pozna6 stanowisko Burmistrza.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial:
'> 

art.32 ust I pkt. 15 m6wi, 2e zalqcznikiem koniecznym do zlozenia wniosku o wydanie

zezwolenia na prowadzenie salonu gier na automatach jest opinia rady. Z tego.

co wiadomo taka opinia powinna byi opini4 wiqZqc4 przy wydawaniu zezwolenia
), Burmistrz przedstawia projekt uchwaly z takim uzasadnieniem i z opiniq negatywn4.

Jednoznacznie ze strony Burmistrza zostalo zajQte stanowisko w tej sprawie i nie
podlega ono dyskusji.

i Wniosek wplynql bezpo3rednio od Estrada Polska Sp6lka z o.o. Czy to bqdzie

prowadzone w takiej czy innej formie, to jest ima kwestia.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zwr6cil uwagE, Ze w uzasadnier.riu pisze: .'Rada

gminy dokonuj4c oceny lokalizacji wyrazila negatywn4 opiniq..." Rada jeszcze nie rvyra2ala

Zadnej opinii, a jezeli jq *ryra2ala, to Pan Olszak chciaiby jq zobaczy(,. Po drugie przy

poprzedniej uchwale Burmistrz zwracal uwagE, ze s4 pewne kompetenc.ie Rady do u'yboru

czlonk6w komisji, wiEc tu teZ s4 pewne kompetencje Rady, natomiast w uzasadnieniu jest juZ

Pawel Blaszkiewicz o godzinie l3r5 oglosil przerwQ trwajqcq

poprosil radnego Andrzeja Hatnego o wyraZenie zgody
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przes4dzenie: rada gminy uznala... itd. Skoro juZ to zrobila, to glosowanie jest

bezprzedmiotowe.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e Burmistrz przedklada projekt uchwaly do pracy

na komisjach; przedstawil projekt uchwaly z takim uzasadnieniem. Nikt na Zadnei komisji nie

zaj4l odmienncgo stanowiska. Na pewno nie byloby sytuacji, 2e uchwala tralia pod obrady Rady

wbrew opinii uyraZonej na komisjach. To Rada decyduje i nikt nie wchodzi w jej kompetencje
Burmistrz tylko przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Wydawaio sig.
ze argumenty zawarte w uzasadnieniu docieraj4 do kaZdego.

Wigcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaty.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XXXVII/280/09 w sprau'ie: u'yraZcuia

opinii o lokalizacji salonu gier na automatach, nastqpuj4cq iloSci4 glos6u':
Za  -  13
Przeciw -  0
Wstrzymalo siE - 5
/Uchwala nr XXXVII/280109 w zalqczenit do protokolu/.

Ad. 14.
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e w Urzpdzie Marszalkowskim zwr6cono uwagQ na
zapisy, kt6re moglyby skutkowai niepotrzebnymi procedurami. St4d propozycja
autopoprawki: w $ 1 zostawii tylko zapisy dotycz4ce przebiegu od ulicy do ulicy. bez-
okre5lenia obrgbu i numeru dzialki. $ I otrzyma brzmienie:

,.g l. Ustala sig przebieg ulic zaliczonych do kategorii dr6g gminnych:
l) ulica Parkowa dlugodi 148m - od ul. 11 Listopada do ul. Sw. Barbary.
2) ulica Sw. Barbary dlugo3i 1122m - od ulicy Maiogoskiej do tor6w kolei Warszan'a Krak6w.
3) Aleia J6zefa Pilsudskiego dlugoSi 561m - od ulicy Feliksa Przypkowskiego do ulicy 1l
Listopada.
4) ulica Wadyslawa Stanislawa Reymonta dlugoSi 1005m - od ulicy Fcliksa Przypkou'skiego
do ulicy ll Listopada,
5) ulica Przemyslowa dlugoSi 1555m - od ulicy Feliksa Przypkowskiego do granic miasta".

WiEcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XXXVII/281/09 w sprawie: ustalenia

przebiegu dr6g gminnych, nastgpuj4cq iloSciq glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXXVIV281/09 rv zal4czeniu do protokolu/.

Ad. 15.
Przewodniczqcy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odc4lal projekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalg nr XXXVII/282/09 w spran'ie przy.iqcia

Planu Odnowy MiejscowoSci Skroni6w, nastgpuj4cq iloSciq gios6w:
Z a - 2 0

l 3



Przeciw - U
Wstrzymalo sig - 0
fuchwala nr XXXVlll282l09 w zaiaczeniu do protokoltt/.

Ad. 16.
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczltal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XXXVII/283/09 w sprawic zmiany

uchwaly dotycz4cej okreslenia wysokosci stawek podatku od Srodk6w transportowych na 2009
rok. nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 3
/Uchwala nr XXXVIV283/09 w zalaczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Przed sesjq rozdano radnym zal4cznik nr 4 i zalqcznrk nr 5 z naniesionymi przez wlaSciwe

komisje zmianami.
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Przewodnicz4cy Komisji Rolnictwa i Integracji z Uniq Europejskq Pan Krzl sztol' Swietlik

zglosil poprawkq uwzglgdnion4 w rozdanym zal4czniku nr 4 dotyczqcq zamiany ..2008'' na
.,2009" i  , ,2009" na , .2010".

Wigcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchn'aly.
Llwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEia uchwalg nr XXXVII/284/09 n' sprawie prz;jqcia

plan6w pracy Komisji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie na 2009 rok z uwzglEdnieniem poprawek.
nastqpuj 4cq ilodci4 glos6w:
Za  -  19
Przeciw - 0
Wstrzymalo siQ - 0
/Uchwala nr XXXVII/2S4109 w zalaczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
Nie zgioszono uwag do Sprawozdania z pracy Komisji Bud2etu i Mienia Komunalnegcr

w roku 2008.

Ad. 19.
Nie zgloszono uwag do Sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej w roku 2008.

Ad .20 .
Nie zgloszono uwag do Sprawozdania z pracy Komisji OSwiaty. Kultury. Zdrowia

i Opieki Spolecznej w roku 2008.

A d . 2 l .
Nie zgloszono uwag do Sprawozdania z pracy Komisji Rolnictwa i Integracji z Uniq

Europejsk4 w roku 2008.
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Ad.22.
Nie zgloszono uwag do Sprawozdania z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej

i Porz4dku Publicznego w roku 2008.

Ad.23 .
llicepr:atrod ic:L1cv^ Racly Pawel Olszak prosi o zaktualizot|unie nq stronie inlernetovej UEldtt \tulllu

zPoz (... ).

Bumristrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e po dzisiejszej uchwale tckst ujednoliconl'

znajdzie siq na stronach intemetowych. Radni zostanq poinformowani o uaktualnieniu.

Wicerrzewodniczqc), Rady Pcnel Olszak przypomnial, 2e nd sesji w dniu 30 pctld:iernika 200!J roku Rtttltt

Miejsktt podejmou,alu uchwalqw sprawie ustqnowieni4 medalu ,,Za Zaslugi dla Jpdrzeiou'o" ( 1

w imieniu Burmistrza odpowiedzial radca prawni wiesiaw Zagala: tego rodzaju uchwaly

byty podejmowane w wigkszoSci gmin, nikt tego nie kwestionowal, nasza uchwala tez nie byla

Zadnq nowosci4. Takie uchwaly s4 na stronach internetowych r62nych urzqd6w. Nie zmienil siq

przepis, lecz jego interpretacja. W rozporz4dzeniu, na kt6re powoluje siQ Wojewoda stowo

,,-"dal., nie wystEpuje. w wyniku rozstrzygniQcia nadzorczego jednego z wojewod6w sprawa

trafila do s4du administracyjnego i potem do NSA, kt6ry ]uznal, Ze pod pojEciem .,inne" naleZy

rozumief medal i stqd uchylenie. Pan Zagala zastanawial sig nad skierowaniem sprawy do sqdu

administracyjnego, ale uznal, 2e skoro jest takie orzeczenie NSA spotkalo by sig to z negatyw'nq

ocenE przez s4d adrninistracyjny, dlatego nie kwestionowal rozstrzygnigcia nadzorczego.

Burmistrz Marek Wolski dodal, Ze nie poinformowanie Rady to rzeczyrviScie blqd.

Przyznawanie medalu bEdzie na dotychczasowych zasadach. To nie jest odznaka - to iest medal.

Ratlny Adan Czojor powiedzial, ze zrc.tbilo siq cieplo i porobily siq okropne dziury w na$iet:chni ulic. Pdrt

Czajor poinformowal, ze zglaszal to odnoinie ul. Armii Krajov,ei, ale na innych trlicach jest poclobnie i sl.l]at.d tt)

zagrozenie, t, zwiqzku z czym prosi, qby polqtat, nqwel tymczaso\ro, a v,iosnq dopiero zrobit i,lqiciwie.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e jest juZ rozpoczQte zasypywanie destruktem.

Przy ujemnej temperaturze nie naleZy kiaSi asfaltu.

Radny povel Faryna powiedzial, 2e czlonkowie Klubu Senioro zwr6cili sig dtt Burnistrzo pisnent : dniu 3

listctpatla 2b08 roku o bezplatne korzystanie z basenu. Do d2ii nie najq odpo--iecl:i. Rctdny prosi tt ctdpov'iedi.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze ta sprawa dziS zostala rozstrzygnigta. Zostanie

\\ yrazona zgoda na korzl stanie.

Raclno Jonina Szreniqwa przyponnialo, ,e na ostatniej sesji zglaszala wniosek odnoinie budowl' domtt

jednorodzinnego na ul. Pihczowskiej. Okazalo sip' ze niql to b)'t tlury pawilon ( )

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze w tej sprawie zostalo juz tak r.viele

powiedziane, media poSwiEciiy tak wiele miejsca na swoich lamach w tej kwestii.... W tej chwili

decyzja o warunkach zabudowy le2y po stronie UrzEdu, na chwilE obecn4jeszcze nie zostala ona

*ydunu. Burmistrz postara sig jak najszybciej to zalatwii; inlormacja zostanie przekazana

raclnym. Wniosek zostal skierowany do urbanisty w celu opracowania projektu decyzji.

Ruclna Janina Szreniawa powiedzialo i, sqdzilq, :e Komisjd Porzqdku vreszcie siq :ujmie tynl, .i jesl pt.ed

Llrzqden (...)

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze ten temat byl dlugo ,,n'alkowany". Pewnego

zakresu prac nie nalezy wykonywai przed rozbudow4 i zagospodarowaniem terenu przed

Urzgdem. Burmistrz nie chce zabraniat korzystania z parkingu.

Burmistrz Marek wolski dodal, 2e mo2na by wprowadzid karly parkingou'e. ate to jest

urz4d. Prawdqjest, Ze mieszkancy zostawiaj4 samochody i id4 do niasta. Problem parking6w to

o96lny problem w mieScie.
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Redaktor Gazety JEdrzejowskiej Beata Znojek w imieniu mieszkafic6w, kt6rzy zq'r6cili siq

do redakcji zaptl^la, czy LIrzEd nie widzi moZliwoSci, aby wprowadzii karty parkingowe dla

urzgdnik6w Urzgdu Miejskiego, bo w wigkszoSci to urzqdnicze samochody zajmuj4 miejsce.

Bulo by w6wczas wigcej miejsc dla petent6w, kt6rzy zalatwiaj4 sprawQ i odjezdzaj4.

Burmistrz Nlarek Wolski uvtaza, ze nie moZna jednym powiedzied, 2c mogq przyjezdza(,

samochodem, a innym, 2e nie mogq.

Radny Grzegorz Kulmierz pyta, jaka jest ,1u dziefi dzisiejszy sprota ktlektorou, slonec:n)'ch o pntsi, ah1
Ilu r n i st rz vti ai nll i pr.ybl i4,l m ieszka fi con.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e ruszyl ,,Szwajcarski Program Wsp6lpracy":
pierwsze nabory juZ sq oglaszane. Na dzialanie ,,lnwestycje w energetykg i 2r6dla odnawialne'"
jeszcze naboru nie ma. Decyzja bgdzie podejmowana wsp6lnie z Rad4. Przez instylucjg
finansujqc4 wprowadzonajest dwuetapowoSi. Najpierwjest wstqpny projekt. a p62niej wla5ciwl'
projekt wraz z kompletnq dokumentacj4. Pewne decyzje, jakie zapadn4 podczas pierwszego
etapu przelozq sig na finansowanie w przyszloSci.

Ruclny Andrzej Hatny otlnoinie rozbudowy Urzgdu Mieiskiego v'Jqdr:eitt*ie (...)

Radny Andrzej Hatry przylqcza siQ do zapllania Pani Szreniawy: .ieaeli pqrking pr:y Ur:qd:ie Alieiskint

:osta! v, czqici :robioryt, lo dlaczego nie dokoitczymy tej inwestycji w roku bieaqc)'n ?

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e ma nadziejg, i2 jeszcze w tym roku przy

zmianach w budZecie przedstawi propozycje podjgcia takich dzialair i zobaczy, jak radni do tego
siq ustosunkujq. Parkingu nie naleZy robii wczeSniej. Decyzja bgdzie w tym roku; jeZeli budynek
nie bgdzie rozbudowywany zostanqrozpoczgte prace przy parkingu.

Radny Robert Kruk odnolnie lokali po bylej geodezji Wla, jakie Buntlislr: nra plany \r'stosunklt do \'ch
lokdli. Jest &2a kolejka os6b oczekujqca nq lokqle komunalne, tu sq pomies.czenia, kt6re stojtl od 2005 roku
nievykorzystone.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e nie zgodzi sig na to, aby tam byly lokalc
socjalne. Tam jest wsp6lnota mieszkaniowa. Rozwi4zaniem bylyby uslugi. albo lokale
mieszkalne. MoZliwe, ze zostanie to wystawione na przetarg - by6 moZe ktos kupi to rv takirn
stanie i nie bgdzie koniecznoSci anga2owania Srodk6w gminy. Najlepszym rozwi4zaniem byloby
adaptowanie na lokale mieszkalne.

Radny Robert Kntk w sprawie oSwietlenia na ul. Glowackiego przy lar4ovic! :rrier.Qcej pyld, c:y Burnislr.
podjql ro:nowy z wlaicicielem dr<tgi w sprowie wspdlfnanso$,qnq takieSo oSwietlenia.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, 2e te zadania wchodzE w kompetencje gminy
i wqtpi, aby Swigtokrzyski Zarzqd Dr6g wyrazil wolg wsp6ifinansowania, ale sprawa zostanie
ptzekazana wraz z pismem przewodnim.

Ad.24.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e wczoraj na posiedzeniu Komisji byla dyskusja.

ze OSP sprzedaje budynek przy ul. l1 Listopada. Czy nie naleZy zastanon'ii sig, aby Gmina to
mogla kupi6?

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e nie wie jakie to bylyby pieniqdzc' ale przy
dzisiejszym budZecie Burmistrz tego nie przewiduje.

Radny Pawel Faryna odczl'tal wniosek grupy radnych o odn'olanie Przewodnicz4cego
Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego I w zal4czeniu do protokolu/.

Radny Waclaw Kgdra, poniewaz nie zdryyl zabrai glosu przy omar"'ianiu planou pracl
Komisji, powiedzial, 2e w planie pracy tej komisji s4 bardzo interesuj4ce punkty, takie.iak:
informacja o stanie rolnictwa, bieZqce sprawy rolnictwa. Pan Kgdra mial mo2liwo6i zapoznania

l 6



sig s protokolem z posiedzenia Komisji Rolnictwa, gdzie byly omawiane te punkty. Komisja

przyjgla informacjg przedstawionq przez pracownika UrzEdu, do wiadomoSci. S1'tuacja
w rolnictwie jest trudna. GUS m6wi o spadku dochod6w w roku 2008 o 17 Yo; niezale2ne 2r6dla

m6wi4 ze spadek dochod6w przekroczyl 20 %o. Proszp sobie wyobrazii. w jakiej sytuac.ii

znajduj4 sig rolnicy. r6wnie2 naszej gminy. Pan KEdra pyta, czy z obrad tej komisji wynikaly

iakieS inne wnioski, zapytania, do organ6w, kt6re odpowiadajq za sprawy rolnictwa. Radny wie.

2e nie jest to w kompetencj i Komisji Rolnictwa, ale Komisja ma moZliwoSci. wystEpowai.
zapytywa6, wnioskowad, przedstawiai sytuacjg, sw6j punkt widzenia. lla sprawy rolnictwa. Jak
tak dalej p6jdzie w 2009 roku rolnicy mog4 znale2( siq w bardzo trudnej sytuacji. Kiedy
rolnikom m6wi siE, ze s)tuacj a jest cipZka, pytajq co radni na to. ,.Panie Przewodniczqcy
Komisji, cala Komisjo. Co mamy odpowiedziei w takiej sytuacji?"

Przewodniczqcy Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4 Europejsk4 Krzysztof Su ietlik
odpowiedzial, ze trudno zgodzii sig z Panem Kgdr4 poniewaZ Komisja u' planie pracy

infbrnracjE z poszczegolnych dzial6w rolnictwa, sq zapraszane osoby odpowiedzialne
do wsp6lpracy z Komisjq: przedstawiciele Izb Rolniczych, Wojew6dzkiego OSrodka Doradztwa
Rolniczego, Sp61ki Wodnej, itp. Komisja Rolnictwa nie ma moZliwoSci przekazat wniosk6w i
postulat6w do Ministerstwa Rolnictwa. ,,Dziwi mnie bardzo, Panie Radny Kqdra, 2e Pan
zapoznaje sig ze sprawozdaniem, Pan jest rolnikiem, przewodnicz4cym rady nadzorczej lez
powinien sig Pan interesowai - i nie skorzystal Pan z Zadnego posiedzenia naszej Konrisji.
Koledzy, kt6rzy uczestnicz4 w Komisji Rolnictwa, tak pracuj4 jak powinni pracowa6. Nikt nie
odklada spraw bie24cych na potem".

Radna Urszula Kruk poinformowala, ze na posiedzeniu Komisji Porz4dku zostal
przeglosowany plan pracy tej komisji z poprawkami, kt6re nie poszly z materialami na sesjq.
Poprawki zostaly przygotowane i rozdane, ale nie zostaly one zgloszone przez przewodnicz4cego

komisji. Pan Przewodnicz4cy nie dopelnil swoich obowi4zkow.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz podzigkowal za infbrmacjE. kt6r4 przl'jql

do wiadomoici.
Radny Teodor Kot, odnosz4c sig do zloZonego wniosku powiedzial: .,Wnioskujq, 2e radni

nie maj4 zastrzeZeh, co do jakoSci pracy tej komisji, tylko ze reprezentujE rv4sk4 gn-rpg radnych.
Byd moze; to jest Paristwa odbi6r. JeSli kto( sig poczul urazony moimi slowami dzisiaj - bardzo
serdecznie przepraszam".

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal pismo otrzymane w dniu dzisie.lszyrtt
od Pana Olszaka w kt6rym wycofuje swoj4 rezygnacjp z funkcji Wiceprzewodnicz4cego Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie.
Radna Maria Barafrska powiedziala: ,,GratulujE Panie Przewodnicz4cy swojej decyz.ii.

Cieszymy siQ, ze to my akurat, radni Wsp6lnoty przyczynlli sig do tego, 2e Pan zajmuje
to stanowisko".

Radny Pawel Faryna zapytal radcy prawnego, czy taki wniosek ma podstawE prawnE. czy
nie.

Radca prawny Wieslaw Zagala odpowiedzial, ze je2eli zostal zloZony wniosek

o rezygnacjE, ten wniosek byl rozpatrywany na sesji Rady Miejskiej' Rada Miejska nie przyjqla

tego wniosku, ale jednak rezygnacja ta jest skuteczna. Pan Przewodniczqcy Olszak przestaje byi
Przewodniczqcym z dniem ... Je2eli nie zostanie podjqta taka uchwala o prztjgciu rezygnacji' to
wiceprzewodnic zqcy traci swoj4 funkcje z uplywem ostatniego dnia miesiqca, w kt6rym powinna

by6 podjgta uchwala. Uchwala ta byla glosowania w grudniu; rezygnacia uplywa z dniem 31

stycznia 2009 roku zgodnie z prawem. Raz ktoS zloZy rezygnacjE i potem j4 wycoluje - czy tak
powinno by6? Wedlug Pana Zagaly - nie. Ta rezygnacja nie zostala przyjgta i z mocy prawa ona
wygasa z dniem 31 stycznia tego roku. Je2eli Pan Radny Olszak chce h)"
wiceprzewodnicz4cym, to powinna by6 zgloszona jego kandydatura i przeglosowana od

ooczatku.
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Soltys wsi Lysak6w Adam w6jcik powiedzial,2e w miejscowosci Lysak6w znajduje siE

5 przystank6w autobusowych i Zaden z nich nie posiada zadaszenia. Mlodzie2 dojeZd2aj4ca do

,rt6l' * trudnych warunkach atmosferycznych stoi na przystankach. Soltys wnioskuie

o postawienie zadaszenia chociaZ w tych punktach, gdzie zbiera siE najwiqcej mlodzie2y

Jedcn z soltys6w zapt4al czy Burmistrz i Rada maj4 mo2liwosi zakoirczyi samowolkg

cenowq Ekomu. W 2007 roku za opr62nienie jednego pojemnika za kn'ar1al mieszkaicy placili

31.39 zl. Obecnie 46,48 zl. Przedtem tlumaczono to wzrostem cen paliwa'

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz wyjaSni, 2e jest to oena calkowicie umo\\'na.

Ani Rada, ani Burmistrz nie ma na to Zadnego $pty'*'u. Mozna natomiast udai sig do

Powiatowego Rzecznika Konsument6w i z nim skonsultowai. S4 takie instltucjq chroniqcc

klienta przed zbyt razqcq cen4.

Ad .25 .
przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Jqdrzejowie Pawei Blaszkienicz o godzinie 1420

zamknql obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie-

Proloknlowala

lereNaBorotrsku
czqcy

Rady Micj. Jqdrzejov'ie

mgr P ctszkieu,icz
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